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Zápis z 24. jednání finančního výboru ZM Kolín, 
které se konalo ve středu dne 09. 03. 2022 

v zasedací místnosti CEROP 
 
Přítomni: Ing. Kmoch, p. Cemper, RNDr. Horáček, Mgr. Kárník, p. Král, Ing. Malíková, Ing. 

Máslík, Ing. Navrátil, Ing. Pospíšil, p. Smetana, p. Truska  
Omluveni:  Doc. PhDr. Drška, Ing. Vobora 
Hosté: Mgr. Kašpar, Mgr. Mikšíková, p. Najbrt, vedoucí odborů 
________________________________________________________________________ 
 
Program: 

1. Kontrola zápisu z minulého jednání 

2. II. rozpočtové opatření na rok 2022 

3. Plnění rozpočtu k 31. 01. 2022 

4. Různé  

________________________________________________________________________ 

Jednání bylo zahájeno ve 14.00 p. Kmochem 
 
Schválení programu 
Hlasování: 11 – 0 – 0  
 

 
1. Kontrola zápisu z minulého jednání 

 

 p. Kárník – materiál obdržený od Mgr. Šimečkové nesplnil úplně mé očekávání. Měl 

bych k danému ještě pár doplňujících dotazů a poznámek: 

 2,5 úvazku je po celé sledované období (2018-2021)? 

 v příloze č. 2 bych očekával i přehled neúspěšných projektů, protože i za těmi je 

spousta práce. 

 bod 16 – Sportovní hala BIOS – je uvedeno, že dotace bude z Národní sportovní 

agentury (NSA). Je tomu opravdu tak nebo jsme žádali i Operační program 

životního prostředí (OPŽP)? P. Kašpar – dotace bude pouze z OPŽP, NSA 

vyjmula z dotací haly a tělocvičny, které se nacházejí v areálech škol. 

 

2. II. Rozpočtové opatření na rok 2022 

 úvodní slovo p. Kašpar: 
 na straně 25 jsou změny v paragrafovém a položkovém zatřídění vyvolaném 

novou Vyhláškou o rozpočtové skladbě. 
 OŘR 1553 – 1558 Prodej pozemků v PZKO – rozpis dle již uzavřených smluv 
 Rozpis programové dotace pro sportovní kluby 
 OŘR 7250 Rekonstrukce ul. Zličská – cena aktualizována dle výsledku 

výběrového řízení. 
 OŘR 6750 Humanitární pomoc lidem zasaženým konfliktem na Ukrajině – 

500tis bude poukázáno pro ČČK. 
 OŘR 6745 Humanitární zahraniční pomoc přímá – tento řádek bude mít na 

starosti Odbor obrany a krizového řízení. Bude na úhradu prvotních nákladů, 
úpravu a dovybavení prostor pro ubytování. Toyota rodinám svých 
zaměstnanců též poskytuje pomoc s ubytováním. Nyní je v Kolíně 
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registrováno 411 ukrajinských občanů. Neziskové organizace ( např. Farní 
charita v Kolíně), Český červený kříž, Skautský spolek – ti všichni pořádají 
materiální, popř. zdravotní sbírky na pomoc. Znovu byl otevřen transparentní 
účet města, k 09. 03. 2022 je na něm 500tis. Koordinujeme ubytování na 
ubytovně v areálu bývalé Jiskry, starat se o ni bude Toyota. Dále jsme získali 
do výpůjčky bývalý internát střední zdravotní školy v ul. Na Petříně kde je cca 
22 lůžek. Vybavení do této budovy dodala Nemocnice Kolín.  

 P. Máslík – navrhuje příspěvek na humanitární pomoc zvednout z 500tis na 1mil. 
Důvodem je bezprecedentní růst cen napříč spotřebním košem, reálná inflace včetně 
dalšího očekávaného růstu i tlak propadajícího se rublu, který tlačí na kurz zlotého, 
forintu i koruny. Prosím členy finančního výboru o zvážení celkové poskytnuté částky 
a jejího reálného efektu. P. Kašpar – pomoc od města i od Toyoty je výrazná i 
v nepeněžní formě a další peníze bude město vydávat i ze svého běžného rozpočtu. 

Hlasování o doporučení navýšit příspěvek o 500tis: 1 – 3 – 7  
 P. Smetana – je potřeba ještě další pomoc s úpravou objektů pro ubytování? P. 

Kašpar – není, vše je již připraveno. 
 P. Kárník – postupovalo město při otevírání transparentního účtu v souladu se 

zákonem 117/2001? P. Kašpar – ano. 
 P. Kárník – má nějaká městská organizace účty u SBERBANKY? Ing. Villner – nemá. 
 P. Cemper – Zimní stadion má hotel,v jakém je stavu? Dal by se použít? P. Kašpar 

– teoreticky ano, ale je nyní v pronájmu pana Vejdělka. 
 P. Kárník: 

 str. 6 - OŘR 7220 Rekonstrukce ul. Hnykova a OŘR 8075 MŠ Bachmačská-
elektro-I. etapa – navýšení není řádně zdůvodněno. Je zde popsáno to, co 
vyplývá z projektové dokumentace. Předpokládám, že navýšení vzniklo po 
vysoutěžení… Ing. Káninský – projekty byly tři roky staré, daly se přepočítat 
na aktuální ceny. 

 str. 6 – OŘR 7450 Parkovací dům ul. Starokolínská-PD – jak to vypadá 
s vybudováním podchodu ze strany Správy železnic a dopravní cesty 
(SŽDC)? Jaký je plánovaný rozpočet a časový rámec? P. Kašpar – SŽDC 
bude podchod soutěžit znovu, dle jejich předpokladů by měl být vybudován do 
konce roku 2024. Měla by proběhnout i úprava železničního přejezdu též na 
náklady SŽDC. Pokud bude podchod vybudován do konce roku 2024, chtěli 
bychom mít v tomto období dokončen i parkovací dům. Rámcově bude stát 
desítky milionů. P. Kárník – jak se bude dům financovat? P. Kašpar - Budeme 
žádat o dotaci, pokud dotace nebude poskytnuta budeme parkovací dům platit 
z prostředků města. 

 str. 9 – OŘR 5882 Údržba zeleně v uzavřených objektech města – tento řádek 
byl součástí rozpočtu i v minulých letech. P. Najbrt, p. Villner – zapomnělo se 
na něj při sestavování rozpočtu na letošní rok. 

  str. 12 – 13 OŘR 4952, 4953, 4951 a 4954 – částky v řádcích nesedí, přitom 
účel je stejný… P. Kesner -  OŘR 4952 a 4953 byl zrušeny a zavedeny nové 
4951 a 4954 – v původních smlouvách byl zahrnut pronájem prostor, následně 
bylo zjištěno, že pronájmy nelze proplatit, proto byly smlouvy zrušeny a 
uzavřeny nové. 

 str. 26 – OŘR 8774 Elektronická úřední deska – tato akce mohla být 
realizována již dávno a z dotace. P. Král – ministerstvo nám dotaci neposkytlo. 
 
 

  Hlasování: 9 – 0 – 2 
Finanční výbor se usnesl doporučit Zastupitelstvu města Kolína schválení návrhu  
II. rozpočtového opatření na rok 2022. 
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3. Plnění rozpočtu k 31. 01. 2022 
 

 Fv vzal plnění rozpočtu na vědomí 
 

4. Různé 
 
 P. Máslík – vytváří město finanční polštář pro zdražující se ceny energií? P. Kašpar 

– po II. RO by rezerva měla být 44mil. P. Máslík – a naše PO jsou na to připraveny? 
P. Villner – ano, navýšení mají promítnuté ve svých rozpočtech. 

 P. Máslík – není s odlivem ukrajinských pracovníků ohrožena realizace zakázek? P. 
Kašpar – zatím o ničem nevíme a hlavně netušíme, jak se bude situace dále vyvíjet. 
P. Smetana – hlásí se stavební firmy do výběrových řízení? Pí. Mikšíková – ano, 
hlásí. Větší problém než nedostatek pracovníků je nyní nedostatek materiálu, ale to 
není problém jen v České republice. 

 P. Máslík – jaký je osud Bezpečného Kolína? P. Kašpar – Bezpečný Kolín běží ve 
stejném duchu jako dosud. 

 P. Máslík – jaký je aktuální stav lesů v lokalitě Borky? P. Kašpar – více než polovina 
Borků není města. V městské části je stav dobrý. 

 P. Kárník – do dvou let by měl skončit nájem areálu Kolínské jízdárny. Jízdárna je 
úzce spjata s Kolínem. Řeší se nějak tento stav? P. Kašpar – řešíme to, hledáme 
alternativní prostory. 

 P. Kárník – na závěr bych se rád vrátil k mému napomínání, že řeším věci, které 
nepřísluší Finančnímu výboru. Já si to nemyslím. Podrobně jsem si prostudoval 
Jednací řád a chtěl bych se zeptat, kde máme pro toto období stanovený plán práce, 
tak jak je napsáno v bodě 3 čtvrté odrážce? P. Král – plán práce jsou jednotlivé 
termíny jednání a program těchto jednání. P. Kmoch – plán práce je po celou dobu 
existence fin. výboru jako takového v Kolíně vyjádřen v programu zasedání FV. 
Soustředí se na hlavní poslání FV – kontrolu městského rozpočtu a na jeho změny. 
Prvním bodem programu je ale vždy kontrola úkolů vyplývajících z dosavadních 
jednání. Každý člen výboru může před přijetím programu navrhnout jeho doplnění či 
změnu. Před 8 lety byl program na můj návrh doplněn o plán jednorázových kontrol 
některých složek PO města, ale výsledné výstupy kontrolou pověřených členů FV jen 
popisovaly činnost kontrolovaných subjektů a zřetelně bylo znát, že se na nich 
podíleli především vedoucí kontrolovaných organizací (ono také nějaké „kritické“ 
proniknutí do problémů organizace je za 1-2 návštěvy pro kontrolujícího laika opravdu 
málo splnitelné). Z tohoto důvodu byla tato činnost členy FV (už vícekrát) zamítnuta. 
Mimochodem, nezávislý auditor města, který se mimo jiné i činností a zápisy FV 
zabývá neshledal na naší praxi nikdy nic závadného… P. Horáček – plán práce je 
pro nás kontrola plnění rozpočtu, doporučení či nedoporučení rozpočtového opatření. 
Pí. Malíková – plán práce jako jakýsi zvláštní dokument by byl jen formální 
záležitostí… plánujeme termíny zasedání FV a na těchto zasedáních provádíme 
plánovanou kontrolu plnění rozpočtu a diskutujeme o RO. P. Kárník – plnění rozpočtu 
a rozpočtová opatření mají své vlastní odrážky. P. Smetana sdělil, jaká praxe se 
v této věcí užívá na Středočeském kraji… a dále sdělil, že si myslí, že dotazy pana 
Kárníka na FV patří. P. Král – do programu můžeme dát např. pozvání interní 
auditorky a seznámení se s její prací...  
 
 

 
Jednání skončilo v 15:20 
Příští jednání se uskuteční ve středu 18. května od 14:00 
 



 4 

 
Zapsala: Jelínková      

 
 
 

                                                                   Ing. Václav Kmoch  
                                                                                  předseda finančního výboru 
 
 
 


